



Twinski Club, Musée du ski des Laurentides - Laurentian Ski Museum

Twinski Club (1964-), intronisé en 2005

Le club Twinski tient son nom des jumelles Rhona et Rhoda Wurtele, championnes canadiennes des années 1940, qui fondèrent le club en 1964. À cette époque, les clubs étaient très populaires auprès des jeunes. Les parents, surtout les mères, conduisaient leurs enfants en ski pour les leçons et passaient ensuite la journée à les attendre. De là est née l'idée de les initier au ski. Le club Twinski eut une grande influence sur l'enseignement du ski dans les Laurentides, et plus particulièrement sur l'enseignement du ski aux femmes. Encore aujourd'hui, les anciennes du club se rencontrent sur une base régulière pour le ski, la camaraderie et le plaisir d'être ensemble!

Twinski Club (1964-), inducted in 2005

Twinski Club takes its name from the famous twins, Rhona and Rhoda Wurtele, Canadian ski champions in the 40's who founded the club in 1964. In those days, ski clubs were very popular among youngsters. Parents, especially mothers, drove their kids to their ski lessons and spent the day waiting for them. From that situation was born the idea of initiating them to skiing. Twinski Club had a big influence on ski teaching in the Laurentians, and particularly on ski teaching to women. Still today, the former members of the club meet on a regular basis to ski, for the friendship and for the joy of being together.